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§ 15.  Fördelning av medel för arbetsmodellen ”Tryggt 
mottagande i hemmet” 

Dnr 3.4-140/2020 

Äldrenämndens beslut 

Äldrenämnden godkänner förvaltningens förslag till fördelning 

av medel för Tryggt mottagande i hemmet för 2020 

motsvarande 1 686 tkr. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-03-27 

 

Stadens satsning på arbetsmodellen ett Tryggt mottagande i 

hemmet fortsätter 2020. I kommunfullmäktiges budget har 11,0 

mnkr avsatts under kommunstyrelsen för detta ändamål. 

Målsättningen med arbetsmodellen ”Tryggt mottagande i 

hemmet” är att skapa en tryggare och hållbar hemgång till 

hemmet för den äldre.  

 

Förutom de 11,0 mnkr som fördelades till 

stadsdelsförvaltningarna  

i kommunstyrelsens ”Avstämning av mål och budget för 2020” 

har äldrenämnden reserverat ytterligare 1 686 tkr år 2020 för 

detta ändamål. I detta ärende föreslås hur fördelningen av dessa 

medel fördelas. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Lisa Ahlstrand m.fl. (S) och ledamoten Robert 

Mjörnberg m. fl. (V) anmälde ett gemensamt särskilt uttalande 

enligt följande: 

 

Det är positivt att majoriteten fortsätter arbetet med tryggt 

mottagande. Framgångsfaktorn med arbetssättet är 

kvalificerade hemtjänstresurser som snabbt kan sättas in i 

hemmet. Vi är dock oroliga över att teamen inte är tillräckligt 

finansierade. 
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Inte minst i det läget kommunen nu befinner sig, med 

smittspridning och stor oro bland brukarna, är de kvalificerade 

teamen en stor resurs inom hemtjänsten. I vår budget valde vi 

att lägga 22 mnkr för att säkerställa team i alla områden i 

staden, medan den grönblå majoriteten reserverade 11 mnkr i 

den centrala medelsreserven, vilket lett till att stadsdelarna inte 

fått de summor de ansett sig behöva. Med tanke på att en 

undersköterska beräknas kosta 500 000 kronor befarar vi att 

medlen inte räcker fullt ut. 

 

Vi ser gärna att en utvärdering av arbetet ur ett ekonomiskt 

perspektiv görs för att säkerställa att modellen kan fortsätta 

vara skapa förutsättningar för en tryggare och mer hållbar 

hemgång till hemmet för den äldre. 
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§ 16.  Utseende av nytt dataskyddsombud för äldrenämnden 

Dnr 3.4-140/2020 

Äldrenämndens beslut 

1. Dataskyddsombudet Christer Bergman entledigas från 

uppdraget som dataskyddsombud. 

2. Nima Andacheh utses till nämndens dataskyddsombud. 

3. Dataskyddsombudets namn och kontaktuppgifter anmäls till 

Datainspektionen. 

4. Paragrafen justeras omedelbart. 

 

Ärendet 

Äldreförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat 2020-03-27 

 

Enligt dataskyddsförordningen ska varje kommunal nämnd utse 

ett dataskyddsombud. Med anledning av detta måste 

äldrenämnden utse ett dataskyddsombud. 

 

Nuvarande dataskyddsombud övergår till annan anställning och 

nytt dataskyddsombud måste därmed utses. 

 

Förslag till beslut 

Ordföranden Erik Slottner (KD) föreslog att nämnden skulle 

besluta i enlighet med förvaltningens förslag. 

 

Beslutsgång 

Nämnden ställde sig bakom förvaltningens förslag. 

  


